
- Evenementenmanager
o Volgens de wethouder is dit een taak van meerdere personen, gecoördineerd 

door een. De afgelopen jaren is gebleken dat de er geen invulling is gegeven aan 
de functie zoals die in de geest van het voorstel is bedoeld. Wij zeggen de 
afgelopen jaren, kijk bijvoorbeeld eens naar de coördinatie van het LCW in 
combinatie met de communie, of naar de dubbeling tijdens het weekend van het 
eeuwfeest van Bieslo. Ook de evenementenkalender heeft niet de status die deze 
in een toeristische gemeente als de onze nodig heeft. Deze dient bruisend en 
uitnodigend te zijn. Daarnaast is ons opgevallen dat de evenementenmanager 
niet de connectie heeft met Limburg Marketing die nodig is. Een schrijnend 
voorbeeld hiervan is dat evenementen uit onze gemeente niet terug te vinden 
zijn op de VVV-zuilen in onze gemeente. Wij betreuren dit, zeker gezien de 
aandacht die wij ook al hieraan hebben geschonken tijdens voorgaande algemene 
beschouwingen.

- Herinrichting Veerpont
o We danken de portefeuillehouder voor het verhelderende antwoord over wat de 

€95.000 precies inhouden. Daarnaast hebben we het CDA aangehoord over hun 
plannen voor een bezoekerscentrum bij het veer. Wij vinden dit een goed idee, 
maar vragen ons af of dit ook in de plannen Rijkswaterstaat past. Echter, een 
creatieve oplossing hiervoor zou kunnen zijn om dit centrum op het water te 
plaatsen. Hierdoor zijn wij geïnspireerd door het Botel dat in Maastricht in de 
Maas ligt. 

Daarnaast roepen wij op om dit bezoekerscentrum uit te breiden met andere 
voorzieningen die onze recreatie en toerisme vooruit kunnen stuwen. Denk 
hierbij aan een tewaterlaatplaats voor boten of een verhuur van elektrische 
buggy´s. Ga hier creatief mee om!

- Fietspad Beeselseweg
o Wij vinden het fijn om te horen dat het college met ons meegaat in de gedachte 

om de aanpak van het fietspad naast de Beeselseweg een jaar naar voren te 
halen. De extra kosten die dit met zich meebrengt wegen volgens ons niet op 
tegen de voordelen die ons dit gaan brengen. Wethouder, begint u morgen?

- Basisschool kern Beesel
o Ook zijn we verblijd om te horen dat de plannen rondom de basisschool in kern 

Beesel een schoolvoorbeeld van een gemeenschapsinitiatief zijn. Laten we dit 
schoolvoorbeeld doortrekken naar een mooi uitvoeringsplan. Wethouder, wees 
gerust, in Beesel krijgen ze de neuzen vanzelf de zelfde kant op! Wel willen wij u 
vragen ons op de hoogte te houden van het verloop van het proces.

- Leefbaarheid in Visie toekomstbestendige centra
o De wethouder geeft aan dat de vernieuwde aanpak van het centrumplan zorgt 

voor energie bij ons en onze lokale ondernemers. Dat is mooi, maar niet wat wij 
bedoelen. Leefbaarheid is namelijk niet alleen een uitvloeisel van een 
centrumplan, maar het is ook input. Bijvoorbeeld: als wij een bassischool 
toekomstbestendig maken, dan investeren wij rechtstreeks in leefbaarheid. 



Doordat wij rechtstreeks investeren in leefbaarheid, trekken we nieuwe 
ondernemers aan en geven we de oude ondernemers meer energie.

- MTC: 
o Voortbordurend op de toekomstbestendigheid van onze centra willen wij hier 

nog even terugkomen op onze ideeën over het MTC. Wij hebben hiervoor een 
motie voorbereid.

- Motie Limburgs
o Ook hiervoor hebben we – zoals in de eerste termijn gezegd – een motie 

voorbereid.
- Kringloopwinkel

o Het onderzoekstraject naar de haalbaarheid van een kringloopwinkel heeft een 
jaar geduurd en is wat ons betreft afgerond. Wethouder, nu is het tijd om door te 
pakken! Wij willen in het eerste kwartaal van 2020 een actieplan zien.

- Rioolgelden:
o We hebben begrepen van de wethouder dat het in pot houden van rioolgelden 

niet nodig is. In principe is onze riolering bestand tegen het zwaardere onweer. 
En wij delen zijn mening dat er altijd zulke weersextremen voor kunnen komen 
waarop je je gewoonweg niet kunt voorbereiden. Voor ons is hiermee de kous 
dan ook af, en kunnen wij melden mee te willen gaan in voorkeursvariant van het 
college.

- OZB bij zonnepanelen
o Dit brengt ons bij de OZB. Het antwoord dat wij hebben gekregen van de 

portefeuillehouder over de OZB in relatie tot de waardestijging van huizen met 
zonnepanelen is voor ons nog niet helder genoeg toegelicht. Wethouder, kunt u 
dit nog eens verduidelijken? Dat hoeft niet nu, maar dat mag ook tijdens de 
werkvergadering over duurzaamheid volgende week, en anders binnen drie 
weken middels een RIB.

- Toeristenbelasting
o Wij blijven bij onze standpunten voor wat betreft toeristenbelasting. Gelijke 

monniken, gelijke kappen.



Reacties richting andere fracties

- Leegstand (vraag CDA)
o Wij kijken precies hetzelfde tegen dit vraagstuk aan en denken dat de oplossing 

out-of-the-box ligt. Kijk bijvoorbeeld eens naar het voorbeeld van de studenten 
dat wij in de eerste termijn gaven. Vooral kern Reuver lijkt ons uitermate geschikt 
voor studenten. De verbinding met openbaar vervoer naar de scholen in Venlo is 
zeer goed te noemen, en wordt – als we de plannen van ProRail mogen geloven – 
alleen nog maar beter. De leegstaande winkelpanden zijn met relatieve eenvoud 
en een beetje goodwill vanuit onze zijde snel om te bouwen tot 
studentenkamers. Kijk maar naar Sittard, waar winkelpanden in het centrum 
woonhuizen worden. Daarnaast zullen de studenten ook gebruik gaan maken van 
de voorzieningen in de kern Reuver, waardoor deze weer meer bestaansrecht 
krijgen.

- Jeugdzorg (CDA)
o Voor ons is het niet nodig om het college kaders mee te geven voor wat betreft 

het gezinscoachteam.
- Opzet (VLP)

o De VLP zet vraagtekens bij de opzet van de begrotingsbehandeling. Volgens ons is 
de opzet prima, en wij zagen voldoende van de punten die wij in een eerder 
stadium hebben meegegeven terug in de voor ons liggende begroting. Wel zijn 
wij het er mee eens dat er nog een efficiencyslag op gemaakt kan worden, ook in 
het kader van de vergaderdruk.

- Woongoed 2-duizend (VLP)
o De VLP vroeg ons om een reactie op de realisatie van een combinatie koop/huur 

samen met de woningbouwvereniging uit de duurzaamheidsreserve. Volgens ons 
heeft de wethouder hier al een voldoende antwoord op gegeven. Er is weer 
sprake van een constructieve dialoog tussen het college en woongoed, en we 
gaan ervan uit dat zij samen tot mooie oplossingen komen.

- Fijn wonen (SV)
o Samen Verder vindt dat er nu iets moet gebeuren met de plannen voor de 

woningmarkt. De fractie van de Beeselse Lijst is van mening dat er op dit gebied 
doorgepakt dient te worden. Hierbij refereren wij graag naar onze eerste termijn, 
waarin wij de woningbehoefte in kern Beesel aanhaalden.

- Duurzaamheid (SV)
o Daarnaast stelde de fractie van Samen Verder alle andere fracties een vraag over 

duurzaamheid. Wij denken dat deze thematiek volgende week behandeld kan 
worden tijdens de reeds ingeplande vergadering over duurzaamheid.

- Financiën (SV)
o Ook stelde de fractie van Samen Verder ons een vraag over de – wat zij noemen - 

‘potjes’. Wij hebben enkele jaren geleden deze P&C-cyclus vastgesteld naar 
aanleiding van een rekenkamerrapport, en wij wensen hieraan vast te houden.

Hiermee eindigen wij onze tweede termijn, maar niet voordat wij een groot woord van dank 
hebben uitgesproken richting iedereen die ons vandaag ondersteunt en geholpen.


